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CONSILIUL  JUDEŢEAN  ARGEŞ 

 

PROCES – VERBAL 

încheiat astăzi, 28 noiembrie  2018, 
în şedinţa extraordinară a Consiliului Judeţean Argeş 

 
      La orele 14,00 domnul Constantin Dan Manu, preşedintele Consiliului 
Judeţean Argeş a deschis lucrările şedinţei şi a anunţat că din totalul de 35 de 
consilieri judeţeni sunt prezenţi 30, fiind absenţi motivat domnul vicepreședinte 
Mînzînă Ion, doamna consilier judeţean Turturoiu Liliana Maria şi domnii 
consilieri judeţeni Drăguțoiu Dan, Miuţescu Gheorghe Adrian și Tică Manuel, 
deci şedinţa este statutară. 
       La şedinţă au participat de drept dl Voica Ionel, secretarul Judeţului Argeş şi 
din partea aparatului de specialitate al consiliului judeţean şi al unităţilor 
subordonate: dna Ciobanu Alisa Simona, director executiv Direcţia Juridică 
Administraţie Publică Locală, dna Mocanu Carmen, director executiv Direcţia 
Economică, dl Ivaşcu Sorin, director executiv Direcţia Strategii Sinteze Proiecte 
cu Finanţare Internaţională, dna Roxana Stoenescu, şef Serviciu Relaţii 
Internaţionale Cultură  Învăţământ Turism, dl Stoicea Alin, director Direcția 
Tehnică, dl Șovar Cătălin Ovidiu, șef Serviciul Monitorizare Lucrări și 
Guvernanță Corporativă, dna Araxy Negoşanu, manager interimar Centrul 
Cultural Judeţean Argeş, dl Sănduloiu Ion, director Serviciul Public Salvamont 
Argeş,  
 
Dl Preşedinte Constantin Dan Manu – Bună ziua. Mulțumesc pentru participare. 
Avem cvorum. Am solicitat această ședință extraordinară de astăzi având un 
singur punct pe ordinea de zi. Aveţi obiecţii la ordinea de zi? Dacă nu, v-o supun 
spre aprobare. Cine este  pentru? Mulţumesc. Se abţine cineva? Este cineva 
împotrivă? Nu. 

- I  - 
 

      Trecându-se la punctul I al ordinii de zi - Proiect de hotărâre privind 
rectificarea bugetului de venituri și cheltuieli al Județului Argeș, pe anul 2018.   - 
Dl Preşedinte Constantin Dan Manu a spus: 

  
 Fiind regim de urgență, am primit ieri la ora 12:00 banii, astăzi trebuie 

prin hotărâre de consiliu să aprobăm, după care imediat să dăm drumul la sumele 
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respective. Sumele înseamnă PNDL1 și PNDL 2, banii sunt veniți prin MDRAP 
și pentru a ști foarte clar pe ce și unde se duc sumele, îl rog pe dl Stoicea, 
directorul Direcției Tehnice să ne spună.  

Dl  director Stoicea Alin – Bună ziua, este vorba de tranșele pe PNDL 1 cât și pe 
PNDL 2, proiectare și execuție. Mai exact pentru PNDL 1 avem lucrări în 
continuare pe Stoenești – Dragoslavele, actele au fost depuse, au intrat banii în 
Trezorerie, trebuie rectificare de buget. Suma este de 2.251.000 lei. Pentru PNDL 
2 avem podul de la Băbana, pe DJ731B, asfalt în execuție, ca stadiu fizic este  
undeva la 80%, avem o tranșă de 397.320 de lei. Urmează trei proiecte executate 
și am cerut plățile de la Minister, Ministerul deconteaza atât proiectarea, cât și 
execuția. Este vorba despre cele două poduri de la Valea Mare – Făgetu,  cu o 
valoare de 31.450 lei și podul de la Jugur-Drăghici cu 69.530 lei proiectare. Ele 
sunt proiectate, urmează procedurile de licitație–execuție și modernizarea  DJ 
Rătești  - Ciupa cu o valoare de 18.500 de lei, tot proiect, stadiul actual executat, 
se află în procedura de licitație – execuție. 

Dl Preşedinte Constantin Dan Manu – Alin, spune-ne, te rog frumos, ca acestea 
sunt faze intermediare. 

Dl  director Stoicea Alin – Da, de fiecare dată, se fac lucrări atât de proiectare cât 
și de execuție conform Ordinului 1851, se transmit toate hârtiile, anexele, 
completate pentru Minister, Ministerul ne transmite în Trezorerie banii iar noi îi 
plătim numai prin rectificarea bugetului. Vom avea de fiecare dată când se vor 
face lucrări. 

Dl Preşedinte Constantin Dan Manu – Mulțumesc. Comentarii? Dacă nu, vi-l 
supun spre aprobare. Cine este pentru? Mulțumesc. Se abține cineva? Este cineva 
împotrivă? Nu. 
           Proiectul de hotărâre a fost aprobat în unanimitate. 

S-a adoptat Hotărârea nr. 291. 
 
Cu precizarea că este posibil săptămâna viitoare, că mâine este vineri, să 

mai facem o ședință extraordinară pentru că din datele pe care le avem, astăzi sau 
mâine cel târziu, dar cel mai probabil astăzi, pentru că va fi ședința de Guvern 
privind o nouă rectificare bugetară. Si atunci v-aș ruga să acceptați, după ce se 
publică în Monitorul Oficial și dacă Doamne ajută avem sume repartizate și 
județului, să ne vedem ca să câștigăm timp, că știți foarte bine, Trezoreria și toate 
instituțiile după 21 decembrie nu prea mai lucrează. Închei reamintindu-vă că  pe 
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1 decembrie începând cu ora 9, avem multiple evenimente. Încep la ora 9 la 
Pitești, organizate și de noi în parteneriat cu garnizoana, cu Prefectura și cu 
consiliul local. La Pitești evenimentul principal se derulează la monumentul de pe  
strada Crinului, după care vom veni în Piața Vasile Milea și va fi momentul festiv 
oficial cu peste 1000 de copii, cu noi și cu cine mai dorește. Asta a fost și rațiunea 
pentru că pe bună dreptate, doi colegi de-ai noștri, respectiv dl inginer Nicolaescu 
și dl doctor Enache au solicitat săptămâna trecută pe bună dreptate să facem și noi 
o ședință pentru Centenar. Analizând toată situația, am zis că toată profunzimea 
emoțională să o dăm în Piața Milea, locul în care suntem cu toții și unde vor fi 
multe discursuri legate de evenimentul respectiv. Am încercat prin posibilități 
financiare și prin ochii noștri și dacă vă plac și dacă nu vă plac, ne cerem scuze, 
să ornamentăm, să facem clădirea noastră cum arată și cu tricolorul pentru 
festivitatea de 1 decembrie. Am comandat și un banner care să personalizeze și 
consiliul județean și momentul respectiv iar pe 5 decembrie Grădina de Vara să 
fie Grădina Moșului, o deschidem la ora 17 și în fiecare zi până în data de 23 va fi 
câte un program. Personal am fost foarte plăcut surprins ca în fiecare seară după 
ce doamna director Negoșanu, aici de față, a fost la directorii de școli și le-a 
explicat ce facem,  au fost solicitări și din privat, grădinițe, afterschool, care au 
luat în calcul să facă asemenea evenimente pentru școala. Și aflând și de oferta 
noastră prin care o dăm spre folosință fără niciun leu, avem multe solicitări, sunt 
convins că vom fi împreună. Ședința a luat sfârșit, o după-amiază plăcută.   

    Şedinţa s-a încheiat la ora 14.15.    

P R E Ş E D I N T E, 

 

Constantin Dan MANU 

 

                                                                           SECRETAR JUDEŢ,  

                                                                                       

                                                                          Ionel VOICA 

 

  CONSILIERI : 

 
                               Eftene Diana  ___________________ 
                               Jinga Valerian___________________  
                               Iacşa  Aurel  ____________________  

                        Bulf Cornel Cătălin ______________ 


